



يونيكاي للأغذية (شركة مساهمة عامة) UNIKAI FOODS P.J.S.C.

12th April 2023

12 ابريل 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
DFM
Dubai- United Arab Emirates

السيد / حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الامارات العربية المتحدة

Subject: Reasons for not distributing dividends for the Financial Year 2022

الموضوع : اسباب عدم توزيع أرباح الأسهم عن العام المالي 2022

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،

we would like to state to the Shareholders the reasons for not distributing dividends for the financial year 2022.

The Board recommends not to distribute the dividends as the company has just come out of the accumulated losses of AED 4.9 million at the start of the year 2022 to retained earnings of AED 0.6 million at the end of the year 2022. The Board feels that it is in the best interest of the company to accumulate some reserves for the future and retain cash to fund future growth and reduce bank leverage.

نود أن نوضح للسادة المساهمين أسباب عدم توزيع أرباح الأسهم عن العام المالي 2022.

يوصي مجلس الإدارة بعدم توزيع الأرباح حيث أن الشركة قد تجاوزت للتو الخسائر المتراكمة البالغة 4.9 مليون درهم في بداية عام 2022 إلى أرباح محتجزة بقيمة 0.6 مليون درهم في نهاية عام 2022. ويرى مجلس الإدارة أنه من مصلحة الشركة حفظ بعض الاحتياطيات للمستقبل والاحتفاظ بالسيولة النقدية لتمويل النمو المستقبلي وتقليل الرافعة المالية للبنك.

With Kind Regards,

Yours Sincerely,



Mana Mohammed Saeed AIMulla
Chairman of the Board

شاكرين حسن تعاونكم
وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

CC: Securities & Commodities Authority

نسخة الى: السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع